



EU Konformitätserklärung EU Declaration of Conformity

Hersteller / *Manufacturer:* peiker Consumer Electronics Evolution GmbH
peiker CEE GmbH

Gerätetyp: / *Type of device:* CEECOACH
Modellnummer / *Model number:* C1, C2, Xtreme

Der Hersteller erklärt in alleiniger Verantwortung, dass oben aufgeführte(s) Produkt(e) bei bestimmungsgemäßer Verwendung den grundlegenden Anforderungen den folgenden europäischen Vorschriften entspricht/entsprechen: /

The manufacturer confirms in sole responsibility that the above named product(s) conform to the essential requirements of the following European Union directives:

Radio Equipment Directive (RED)	2014/53/EU
RoHS Directive	2011/65/EU

Angewendete Normen und technische Spezifikationen:

The product is accordance to the following standards:

Gesundheit und Sicherheit (Artikel 3.1(a) RED) <i>Health and Safety (Article 3.1(a) RED)</i>	EN 62368-1:2014 EN 62209-2:2010
EMV (Artikel 3.1(b) RED) <i>EMC (Article 3.1(b) RED)</i>	EN 301 489-1 V2.1.1:2017-2 EN 301 489-17 V3.1.1:2017-02
Funk Spektrum (Artikel 3.2 RED) <i>Radio spectrum (Article 3.2 RED)</i>	EN 300 328 V2.1.1
RoHS	EN 50581 (2012)

Die oben beschriebenen Geräte erfüllen die Vorschriften der Richtlinie 2011/65/EU (RoHS) des Europäischen Parlamentes und Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

The above mentioned equipment meets the requirements of the directive of the European parliament and Council of the European Union of June 8. 2011, for Restriction of the use of certain hazardous substances in electronic equipments.

Die Unterzeichnenden erklären als rechtsverbindliche Bevollmächtigte, dass die oben erwähnten Geräte den Anforderungen über Funkanlagen und Telekommunikationseinrichtungen und die gegenseitige Anerkennung ihrer Konformität entsprechen.

The signing legal authorities state, that the above mentioned equipment meets the requirements for radio and telecommunications terminal equipment and the mutual recognition of their conformity.

Abgegeben durch / *This declaration is submitted by*

Name, Vorname

ppa. Marcus Schulze
CTO
peiker CEE GmbH

i.A. Klaus Frömel
tech. Project management
peiker CEE GmbH

Bad Homburg

13.3.2020



